

© Copyright International Hydrographic Organization 2015	© Copyright Organisation hydrographique internationale 2015
<p>This work is copyright. Apart from any use permitted in accordance with the Berne Convention for the Protection of Literary and Artistic Works (1886), and except in the circumstances described below, no part may be translated, reproduced by any process, adapted, communicated or commercially exploited without prior written permission from the International Hydrographic Bureau (IHB).</p> <p>Material from this work may be translated, reproduced or distributed for general information at no cost. Copies may not be sold or distributed for profit or gain without prior written agreement of the IHB and any other copyright holders.</p> <p>In the event that this video clip or partial material from the video clip is reproduced, translated or distributed under the terms described above, the following statements are to be included: "Video clip is reproduced with the permission of the International Hydrographic Bureau (IHB) acting for the International Hydrographic Organization (IHO), which does not accept responsibility for the correctness of the material as reproduced". The incorporation of material sourced from the IHO shall not be construed as constituting an endorsement by the IHO of this product.</p> <p>The IHO Logo or other identifiers shall not be used in any derived product without prior written permission from the IHB.</p>	<p><i>Cette œuvre est protégée par le droit d'auteur. A l'exception de tout usage autorisé dans le cadre de la Convention de Berne pour la protection des œuvres littéraires et artistiques (1886) et à l'exception des circonstances décrites ci-dessous, aucune partie de cette œuvre ne peut être traduite, reproduite sous quelque forme que ce soit, adaptée, communiquée ou exploitée à des fins commerciales sans autorisation écrite préalable du Bureau hydrographique international (BHI).</i></p> <p><i>Tout ou partie de cette œuvre peut être traduit, reproduit ou diffusé pour information générale, à titre gracieux. Aucune reproduction ne peut être vendue ou diffusée à des fins commerciales sans autorisation écrite préalable du BHI ou de tout autre détenteur du droit d'auteur.</i></p> <p><i>Au cas où ce clip vidéo, dans son intégralité ou en partie, serait reproduit, traduit ou diffusé selon les dispositions décrites ci-dessus les mentions suivantes devront être incluses : « Le clip vidéo est reproduit avec la permission du Bureau hydrographique international (BHI) agissant au nom de l'Organisation hydrographique internationale (OHI) sans garantie de l'exactitude des éléments reproduits ». L'inclusion d'éléments provenant de l'OHI ne doit pas être interprétée comme valant approbation de ce produit par l'OHI.</i></p> <p><i>Ni le logo ni tout autre identifiant de l'OHI ne peut être utilisé dans un produit dérivé sans l'autorisation écrite préalable du BHI.</i></p>